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Hei 
 
Sola menighetsråd støtter forslaget om at muligheten til å holde menighetsrådsmøter som 
fjernmøter gjøres permanent. 
Vi støtter også at det ikke bør være obligatorisk å legge til rette for overføring av møtet via internett. 
Vår erfaring er at det ikke møter opp tilhørere til de vanlige menighetsrådsmøtene, selv om disse er 
åpne for publikum. Da ser vi ikke grunn til å sørge for elektronisk overføring av de møtene som av 
ulike grunner må holdes som fjernmøter. 
 
Svein Ragnvald Tjora 
leder Sola menighetsråd 


